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Retsudvalget

Til:

Dato:

Justitsministeren

19. marts 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 475
Ministeren bedes redegøre for, hvorledes det er gået med 
logningsbekendtgørelsen, herunder om den er implementeret, hvilke 
problemer der har været vedrørende bekendtgørelsen, og om PET 
overhovedet har haft udbytte af de oplysninger, der kan rekvireres via dette 
system.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand

Retsudvalget 2007-08 (2. samling)
REU alm. del Spørgsmål  475
Offentligt


